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Verslag vergadering Tiens Netwerk Milieu (TNM) 

Donderdag 1 juni 2023 

 

“Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene vergadering.” 

Aanwezige stemgerechtigde leden: Tom Van Elst, Marcel Jonckers, Nancy Vogels, 
Mark Hanssens, Annemie Van Aerschot, Isabelle Meerkens, Roger Wouters, Filip 
Bolleire 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: Liesbeth Vanderloock, John 
Vankeijenberg, Berty Goudriaan 

Verontschuldigde stemgerechtigde leden: Alexander Vandermeulen, Roel 
Bouduin, Ingrid De Tandt 

Verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Peter Claessens, Rudolf Struyf 

Gasten en kandidaat-leden: - 

oOoOoOo 

 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Marcel had melding gemaakt van enkele purperreigers aan de Zijpstraat, maar 

dat was een waarneming van enkele jaren geleden; Berty schrapt dit 

variapuntje. Verder zijn er geen opmerkingen en het verslag wordt 

goedgekeurd. 

 

2. Aanplant honingboom in Heldenland 

De Japanse honingboom, alias Tiens zoeteke, die op zaterdag 29 april door 

het TNM tijdens Tienen in Bloei aan de stad werd geschonken, is op 17 mei 

aangeplant op Heldenland. De mannen van de dienst openbare netheid 

hadden al een put gegraven en hebben de palen geplaatst, Tom en Liesbeth 

hebben de boom gezet en de kuil weer dichtgegooid. De boom is ondertussen 

ook nog voorzien van een treegator (een grote zak met water die langzaam 

water afgeeft aan de boom), in deze droge periode geen overbodige luxe. 

https://www.tienen.be/honingboom  

https://www.tienen.be/honingboom
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3. Stemming nieuwe leden 

De stemgerechtigde leden houden een geheime stemming over de eventuele 

toetreding van 4 kandidaat-leden. Het resultaat van de stemming is als volgt: 

Caroline-Marie Van Ravesteyn  10 stemmen voor = weerhouden 

Joni Schwaenen    10 stemmen voor = weerhouden 

Silvianne Thiry    8 stemmen voor = weerhouden 

Yves Butaye     1 stem voor = niet weerhouden 

Tom brengt de kandidaat-leden op de hoogte en nodigt de nieuwe leden uit 

voor de volgende vergadering. 

 

 

4. Voorstelling masterplan Vianderdomein 
 

In de pop-upbar Zomers Zoet in het Vianderdomein was een presentatie van 
het masterplan. In de voormiddag werden verschillende belangengroepen 
uitgenodigd, waaronder ook het Tiens Netwerk Milieu. Annemie, Marcel, John 
en Liesbeth waren hierbij aanwezig. Een impressie: 

➢ Het gaat om een ontwerp van de winnaars (een studiebureau) van een 
wedstrijd die hun voorstel mochten presenteren. Het is een eerste 
voorstel, er kan dus nog van alles veranderen. 

➢ Het studiebureau heeft duidelijk aandacht voor de waterhuishouding, 
bomen en ander groen. Het bureau vraagt ook echt om input van 
bewoners en wil daar graag mee aan de slag. 



   Tiens Netwerk Milieu 4 mei 2023  3/3 

➢ Het hele domein zal worden opgewaardeerd, maar het is zeker niet de 
bedoeling om er een grote toeristische attractie van te maken. 

➢ Het studiebureau wil ook gebruikmaken van het aanwezige kwelwater 
in het gebied; nu komt het water vooral uit de Gete, maar bv. voor een 
plonsbadje voor kinderen (in het voormalige zwembad) is dat niet echt 
aangewezen. De afwatering zou dan gebeuren richting Gete (en niet 
omgekeerd). 

➢ Er zal ook een “promenade” komen langs het water en verder wordt er 
werk gemaakt van natuurlijke oevers. 

➢ Het terrein voor vissers zal worden beperkt – de tweede vijver zal een 
ecologische vijver worden - en het is ook de bedoeling dat ze enkel 
vanaf speciale steigers mogen vissen. De vissers protesteren 
daartegen. 

➢ De aankoop van de perenboomgaard (procedure is lopende) is voor 
het grootste deel bestemd voor waterbuffering. 

➢ De ontsluiting voor fietsers en voetgangers zal worden verbeterd. 
➢ Er zal zoveel mogelijk met inheems plantgoed worden gewerkt. 
➢ De brasserie zal verhuizen. De minigolf zal worden verplaatst of 

verdwijnt helemaal. De meeste noordelijke zone zal speelzone worden. 
➢ Er worden geen (neerhof)dieren voorzien. 
➢ De meeste reacties op het plan, ook van omwonenden, zijn positief. 
 
Ideetjes en suggesties vanuit het TNM: 

➢ rusteiland voor watervogels 
➢ toegankelijke plaats voor zangvogels aan het water 
➢ bij verlichting rekening houden met vleermuizen 
➢ zwaluwtil voor huiszwaluwen 
➢ (in afwachting van natuurlijk oevers) iets voorzien voor kikkers om 

uit het water te kunnen (hellinkje of trapje) 
➢ opletten voor invasieve exoten 

Er volgt binnenkort een verslag van het studiebureau waarin alle feedback wordt 
verwerkt. Als er nog ideeën of suggesties zijn, mag dit altijd worden doorgegeven 
aan het studiebureau. 
 
As je op de hoogte wil blijven, kun je je inschrijven voor de nieuwsbrief: 
https://www.tienen.be/masterplan-viander 
 
 
5. Nieuwe ziekenhuissite 
 
Er is nog geen vergunningsaanvraag binnen bij de provincie, maar dat zal 
vermoedelijk niet lang meer duren.  
De Stadsakker is al beetje bij beetje aan het verhuizen.  
Het grootste probleem rond de nieuwe site is de mobiliteit. Arcadis is momenteel 
bezig met een bijkomende studie hierrond in opdracht van de stad. 
 
 
 
 
 
 

https://www.tienen.be/masterplan-viander
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6. Tuinrangers in Tienen? 
 
Van verschillende kanten krijgen we (bij het TNM en bij de stad) de vraag of het 
project Tuinrangers ook in Tienen zal worden uitgerold. Berty heeft daarvoor info 
opgevraagd. Enkele jaren geleden heeft dit ook al op de agenda van het 
schepencollege gestaan, maar werd toen afgevoerd. Het is dan ook niet goedkoop 
voor de stad (34.000 euro voor 3 jaar). En er bestaan ook alternatieven voor 
mensen die hun tuin ecologischer en klimaatvriendelijker willen inrichten, zoals het 
RLZH (https://www.rlzh.be/) en de website Leve de tuin 
(https://www.vlaamsbrabant.be/nl/natuur-en-milieu/leve-de-tuin). 
Tom laat de presentatie zien die naar Berty werd doorgestuurd (zie bijlage). 
  
Misschien een idee om zelf zoiets uit de grond te stampen als TNM, in 
samenwerking met Velt Tienen, Klimaatalliantie Tienen, Natuurpunt, de 
Vogelwerkgroep …? We kunnen immers veel mensen bereiken via onze activiteiten 
en netwerken, via Tienen in bloei, tijdens de Opentuindagen van Velt … 
We komen hier de volgende keer zeker op terug! 
 
 
7. Varia 
 

➢ Op de Vesten werd er al erg veel gemaaid, hoewel het maaien van de 
veiligheidsstroken pas vanaf 15 mei mag gebeuren. Berty vraagt dit na bij de 
dienst openbare netheid. Ook aan de Sint-Truidensesteenweg in Hakendover 
wordt de berm wel 3 x kort gemaaid door de stadsdiensten (en vervolgens 
wordt er massaal geparkeerd tijdens de Paardenprocessie). 

➢ Berty beantwoordt de mail van Raf Nilis i.v.m. het platspuiten van stroken 
aan het Houtemveld. Daar is iets misgegaan bij de stadsdiensten, maar dit is 
ondertussen rechtgezet. 

➢ 2 juni: lezing over biodiversiteit in De Gors; zeer interessant! 
➢ 4 juni: van 14.00 – 17.00 uur feest in Onzen Hof in Kumtich, thema “grond 

onder uw voeten”; iedereen welkom! 
➢ 3 en 4 juni: Open tuindagen van Velt, ook bij Tom in Hakendover; 

https://velt.nu/ecotuindagen 
➢ 7 juni: trefdag van de stad over “het Tienen van morgen” van 16.00 – 20.00 

uur in het VTC. 
➢ 11 juni: natuurwandeling langs de Kumtichse terrassen door Natuurpunt, start 

aan Onzen Hof om 14.00 uur 
➢ 9 juli: Big Jump aan de meander in het Stadsrandbos 
➢ 9 juli: dauwconcertje in Onzen Hof door Tintel Brass om 6.00 uur (3 euro, 

inschrijven bij berty.goudriaan@telenet.be) 
➢ Volgende vergadering in september: lezing door Jan Vanvelk (Demerbekken) 

en Maud Davadan (RLZH). 
➢ Filip heeft een interessant artikel gelezen over het meten van het aantal 

bomen (in het kader van de natuurherstelwet): zie bijlage. 
➢ Het debiet van de Grote Gete is heel laag in de Beggaardenstraat en 

omgeving (vanaf de Sint-Helenavest). Hoe wordt dat gecontroleerd en 
afgesteld? Kan dat niet beter worden opgevolgd? Berty informeert eens bij de 
collega’s. 

 
 

https://www.rlzh.be/
https://www.vlaamsbrabant.be/nl/natuur-en-milieu/leve-de-tuin
https://velt.nu/ecotuindagen
mailto:berty.goudriaan@telenet.be
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Verslaggeving: Berty Goudriaan 
Consumpties: er was drank besteld, maar er werd niets geleverd; er is dus niets 
verbruikt. 
 

BELANGRIJK 

Tijdens de zomermaanden juli en augustus is er normaal gezien geen vergadering. 
De volgende vergaderingen vinden plaats op 7 september (zaal 1), 5 oktober (zaal 
1), 2 november (Pand 10?) en 7 december (zaal 1). 

 


